



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

النتائج المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31

ومقترح توزيع أرباح على المساهمين

Audited financial results for the year ended on 31/12/2025.

and dividend proposal

1. Dividend proposal :

1. مقترح توزيع الأرباح :

The Board of Directors of Oman National Engineering & Investment Company (SAOG), in its meeting held on 22/02/2026, has approved the audited financial statements for the fiscal year ended on 31/12/2025 and decided to propose to the AGM scheduled to be held on 15/03/2026. to distribute to the shareholders cash dividend from the profits of the financial year ended on 31/12/2025 of 10% of the issued share capital. (Ten Bisa per share).

قرر مجلس إدارة الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع) في اجتماعه المنعقد بتاريخ: 2026/02/22 اعتماد البيانات المالية الختامية المدققة للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31 كما قرر تقديم اقتراحه للجمعية العامة العادية السنوية للشركة المقرر إنعقادها بتاريخ: 2026/03/15، بتوزيع أرباح نقدية من أرباح السنة المالية المنتهية في 2025/12/31 على المساهمين الكرام بواقع 10% من رأس المال (عشر بيسات لكل سهم).

2. Financial result:

2. النتائج المالية:

	Consolidated		Parent Company		
	الموحدة		الشركة الأم		
	31/12/2024	31/12/2025	31/12/2024	31/12/2025	
	ع.ر.RO	ع.ر.RO	ع.ر.RO	ع.ر.RO	
Total Revenue	71,926,596	93,178,643	71,579,261	92,636,881	إجمالي الإيرادات
Total Expenses	(69,272,342)	(90,482,302)	(68,778,553)	(89,421,952)	إجمالي المصروفات
Net Profit after Tax	2,654,254	2,696,341	2,800,708	3,214,929	صافي الربح بعد الضرائب
Earnings per share	0.0177	0.0180	0.0187	0.0214	العائد على السهم

The results are audited and were approved by BOD on 22/02/2026.

هذه النتائج مدققة وقد اعتمدها مجلس الإدارة بتاريخ 2026/02/22.

الرئيس التنفيذي

Chief Executive Officer

